
 

 

1 
 

PROTOKÓŁ 

Z WIEJSKIEGO ZEBRANIA WYBORCZEGO 

SOŁECTWA Radomno 

 

 

 Zebranie odbyło się w dniu 6 lutego 2019 r. o godz. 18:30 w remizie Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Radomnie. 

Zwołane zostało przez Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie na podstawie § 23 ust.1 Statutu 

Sołectwa Radomno uchwalonego przez Radę Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w 

Mszanowie uchwałą Nr XLI/218/09 z dnia 29 grudnia 2009 r. w sprawie nadania Statutu 

Sołectwu Radomno oraz zarządzenia Nr 6/2019 Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie z dnia 

21 stycznia 2019 r. w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich w sołectwach na 

terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 

 

Na 425 osób uprawnionych, w zebraniu udział wzięło 42 mieszkańców sołectwa, co stanowi 

mniej niż 10% osób uprawnionych. W związku z tym zebranie odbywa się w drugim terminie. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

W zebraniu uczestniczyli: 

 - Wójt Gminy Tomasz Waruszewski  

- prowadzący zebranie Marcin Buliński pracownik Urzędu Gminy 

- sołtys Paulina Ewertowska 

- protokołujący zebranie pracownik Urzędu Gminy Jacek Wolski  

 

 Porządek zebrania: 

1) Otwarcie zebrania i stwierdzenie ważności obrad. 

2) Przyjęcie porządku obrad. 

3) Sprawozdanie z działalności sołtysa i rady sołeckiej za 2018 rok. 

4) Dokonanie wyboru komisji skrutacyjnej. 

5) Dokonanie wyboru sołtysa: 

a) zgłaszanie kandydatów na sołtysa; 

b) przedstawienie zasad i trybu głosowania nad wyborem sołtysa, określonych w statucie 

sołectwa, 

c) przeprowadzenie głosowania nad wyborem sołtysa i ogłoszenie wyników głosowania, 

e) ogłoszenie wyników. 

5) Ustalenie liczby członków rady sołeckiej.  

6) Dokonanie wyboru rady sołeckiej: 

a) zgłaszanie kandydatów na członków rady sołeckiej; 

b) przedstawienie zasad i trybu głosowania nad wyborem członków rady sołeckiej 

określonych w statucie sołectwa; 

c) przeprowadzenie głosowania nad wyborem rady sołeckiej i ogłoszenie wyników 

głosowania. 

7) Wnioski, zapytania i informacje. 

8) Zakończenie zebrania. 
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Przebieg zebrania 

 

Ad 1 

 Zebranie otworzył i prowadził Pan Marcin Buliński wyznaczony przez Wójta Gminy 

Nowe Miasto Lubawskie do prowadzenia zebrania wiejskiego. 

Prowadzący stwierdził, że zebranie odbywa się w pierwszym terminie dlatego, że 

uczestniczy w nim więcej niż 1/10 uprawnionych do udziału w zebraniu.  

 

Ad 2 

Przewodniczący zebrania przedstawił porządek zebrania, w brzmieniu jak na stronie 1. 

Nie zgłoszono dodatkowych punktów. 

Porządek zebrania został uchwalony jednogłośnie. 

 

Ad 3 

Sprawozdanie z działalności sołtysa i rady sołeckiej przedstawiła sołtys Pani Paulina 

Ewertowska. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2. 

 

Ad 4 

Wybory sołtysa 

a) wybory komisji skrutacyjnej;  

Zebranie jednomyślnie w głosowaniu powołało komisję skrutacyjną w następującym składzie: 

1) Brandt Iwona 

2) Kotewicz Marta 

3) Łukaszewska Paulina 

   Kandydaci wyrazili zgodę. 

 

b) Zgłoszono następujących kandydatów na sołtysa:  

1) Paulina Ewertowska. 

 

c) Przewodniczący obrad omówił zasady głosowania. Poinformował, że jest możliwość 

oddania głosu w przygotowanym miejscu do tajności głosowania.  

 

d) przeprowadzenie wyborów; 

Komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania i rozdała zebranym. 

 

e) ogłoszenie wyników. 

Po przeprowadzeniu głosowania Komisja skrutacyjna odczytała protokół, który stanowi 

załącznik nr 3. 

 

Sołtysem wybrana została Paulina Ewertowska, która otrzymała 33 głosy. 

  

Ad 5 

Ustalenie liczby członków rady sołeckiej. 

Przewodniczący zebrania poinformował, że sołtys wchodzi w skład rady sołeckiej jako jej 

przewodniczący na podstawie § 12 ust. 2 i 3 Statutu Sołectwa. 

Rada sołecka może liczyć od 3 do 6 osób łącznie z sołtysem i poprosił o zgłaszanie propozycji.  

 

Zebrani zaproponowali, aby rada sołecka liczyła łącznie z sołtysem 5 lub 6 osób. 
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Przewodniczący zebrania poddał pod głosowanie te propozycje. 

W głosowaniu jawnym zebranie wiejskie większością głosów uchwaliło 5 osobowy skład rady 

sołeckiej. 

 

Ad 6 

Wybory rady sołeckiej 

a)  zgłoszono następujących kandydatów na członków rady sołeckiej: 

1) Ćwiklińska Żaneta 

2) Gurzyńska Anna 

3) Jadanowski Piotr 

4) Rzeszotek Marek 

 

b) przedstawienie zasad głosowania; 

Przewodniczący zebrania omówił zasady głosowania. Poinformował, że jest możliwość 

oddania głosu w przygotowanym miejscu do tajności głosowania.  

 

c) przeprowadzenie wyborów; 

Komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania i rozdała zebranym.  

 

d) ogłoszenie wyników. 

Po dokonaniu głosowania Komisja zebrała do urny wyborczej karty i dokonała obliczenia 

głosów. Protokół głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Do rady sołeckiej wybrani zostali: 

1) Jadanowski Piotr 

2) Rzeszotek Marek 

3) Gurzyńska Anna 

4) Ćwiklińska Żaneta 

 

Ad 7 

Wnioski, zapytania i informacje. 

Zgłoszono następujące wnioski i zapytania: 

 

Mieszkaniec: Wniosek o kosz na śmieci przy brzegu jeziora. Jako grupa „Radomno biega” 

sprzątamy śmieci, ale brak jest kosza i tych śmieci jest pełno przy brzegu jeziora. 

 

Wójt: Teren, o którym mówi mieszkaniec nie należy do Gminy. Postulat jest słuszny, ale nie 

mogę dysponować i rozporządzać co będzie stało na terenie prywatnym. 

 

Mieszkaniec: Czy droga przy jeziorze powstanie? Przetarg został unieważniony. 

 

Wójt: Przetarg lada dzień będzie powtórzony i liczymy, że ceny będą jednak niższe i będzie 

można zawrzeć umowę na wykonawstwo. W tym roku musimy to zrealizować, jeśli nie chcemy 

stracić dotacji 700 tys. z PROW-u na tę inwestycję. 

 

Mieszkaniec: Czy będzie droga na Tabory? Była mowa o dotacji z Nadleśnictwa. 
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Wójt: Tak, jeśli chodzi o dotację z Nadleśnictwa jest nadzieja, że zrobimy drogę w Pustkach. 

Byłoby to pierwsze dofinansowanie z Nadleśnictwa i mamy nadzieję, że otworzy to drogę do 

uzyskania kolejnych dofinansowań z „Lasów” na drogi, w tym m.in. właśnie na Tabory. 

 

Mieszkaniec: Czyli ogólnie chęć „Lasów” jest na dofinansowanie dróg: 

 

Wójt: Tak, tylko że zapowiedzi były takie, że pieniędzy będzie na cel budowy dróg dużo, a 

wcale dużo tych środków nie ma. Współpraca z Nadleśnictwem Iława jest dobra. Dobrze, że 

posuwa się kwestia drogi w Pustkach. 

 

Mieszkaniec: Czy kolejne etapy „pętli” – drogi nad jeziorem będą wykonane za jednym razem, 

a nie dzielone znów na etapy? 

 

Wójt: Jest zrobiona dokumentacja na całą pętlę. Natomiast budżet mamy na 2019 rok i o tym 

możemy rozmawiać. Jeśli chodzi o pozostałe etapy będziemy wspólnie ustalać kolejność, a 

Rada Gminy będzie podejmować stosowne uchwały w tym zakresie. 

 

Mieszkaniec: Czy będzie w 2019 r. kontynuowane wykaszanie? 

 

Wójt: Tak – mechaniczne wykaszanie jak ostatnio ze względu na fakt, że coraz bardziej 

brakuje rąk do pracy. Rozliczamy się od powierzchni, ponieważ taki sposób rozliczenia jest 

najkorzystniejszy i najuczciwszy. Przede wszystkim chcemy, aby centra miejscowości 

wyglądały pięknie. 

 

Mieszkaniec: Pytanie o stan placu zabaw, jego ogrodzenie, wymianę drewnianych, 

zniszczonych urządzeń? 

 

Wójt: Naszym celem jest, aby wszystkie place zabaw miały jednakowy wysoki standard. 

Systematycznie wymieniamy urządzenia, z reguły nie opłaca się remontować starych 

drewnianych urządzeń. Place zabaw na terenie gminy mogą się różnić tylko wielkością  

w zależności od wielkości miejscowości. 

 

Mieszkaniec: Czy są wykonywane i protokołowane przeglądy techniczne stanów placów 

zabaw? 

 

Wójt: Tak, są takie przeglądy wykonywane w każdym roku. Mamy 16 placów zabaw, to jest 

bardzo dużo, ale dokładamy wszelkich starań by każdy z nich był przyjazny dla użytkowników 

poszczególnych miejscowości. 

 

Mieszkaniec: Będę drążył temat „pętli”, czy gmina dołoży brakującą kwotę, bo powtórzenie 

przetargu wcale nie musi spowodować, że będzie niższa cena. 

 

Wójt: Oczywiście jest ryzyko, że powtórzenie przetargu nic nie da. Jednak jak pokazuje 

tegoroczny przykład powtórzenia przetargu na budowę kolejnego etapu ścieżki rowerowej, 

powtórzenie przetargu spowodowało obniżenie ceny. Tu co prawda potrzeba więcej dołożyć 

środków, ale po to dzielimy zamówienia na branże, chwytamy się każdej możliwości, dzięki 

której cena może być niższa, z czym wiążemy duże nadzieje.  
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Mieszkaniec: Dlaczego chodniki nie są odśnieżane przy drodze powiatowej? 

 

Wójt: Ponieważ jest to zadanie powiatu. 

 

 

Ad 8 

W związku z wyczerpaniem porządku, prowadzący zebranie zakończył wiejskie zebranie 

wyborcze sołectwa Radomno.  

 

 

 

 

protokołował                                                       Przewodniczący zebrania 

 

Jacek Wolski                                                           Marcin Buliński 

 

 


